

تنويه للمناقصات العامة والوطنية واللقاحات يتضمن تعديل الفقرة الخاصة بالمنصة الالكترونية
الموحدة للاعلانات والمناقصات الصادرة من وزارة التخطيط وكالاتي :

(على المناقص الفائز المبلغ رسميا بالاحالة تقديم وصل ورقي او الكتروني صادر من ادارة المنصة
الالكترونية يؤيد تسديده لاجور خدمات الاعلان والارشفة الالكترونية للعقد عبر المنصة خلال مدة
لا تتجاوز ١٤ اربعة عشر يوم عمل من تاريخ التبليغ بالاحالة) مع مراعاة احكام المادة (١٠) من
تعليمات تنفيذ العقود الحكومية النافذة)

Addendum for tenders including change the Article

**The winning bidder who is officially notified of the award ,must submit a
paper or electronic receipt issued by the management of the electronic
platform confirming payment of the fees for advertising services & electronic
archiving of the contract via the platform within a period not exceeding (14)
working days from the date of notification of the award taking into account
the provisions of ARTICLE (10) of the applicable instructions for
implementing government contracts .**